

ENDURISTAN

SHOULDER STRAP



PASST ÜBERALL: Der Enduristan Schultergurt passt ideal zu allen Tornado Packtaschen, Monsoon 3 Satteltaschen und Sandstorm 3 Tankrucksäcken.

ONE FITS ALL: Perfect for all your gear, the Enduristan Shoulder Strap fits the Tornado Pack Sacks, Monsoon 3 Saddle Bags and Sandstorm 3 Tankbags.

ERGONOMIE: Das Tragen schwerer Lasten war noch nie bequemer! Das atmungsaktive 3-Schicht Polster verteilt das Gewicht ideal und das abgewinkelte Design verhindert das Verrutschen auf der Schulter.

ERGONOMICS: Carrying heavy loads has never been so comfortable with the breathable 3-layer pad, pressure distribution over a large area and a unique angled design.

ECKDATEN: Passt links und rechts
Länge: 104 - 148cm einstellbar
Polster: 24 x 8cm
Gewicht: 180g

FEATURES: Fits both left and right hand side
Length: 104 - 148cm adjustable
Pad: 24 x 8cm
Weight: 180g

ENDURISTAN

SHOULDER STRAP



VERSTELLBARKEIT: Der Schultergurt ist für eine ideale Trageposition an beiden Enden voll einstellbar. Die Länge kann zwischen 104 und 148cm verstellt werden.

ADJUSTABILITY: The Shoulder Strap can be adjusted on both ends to find the most comfortable position for your needs. The length can be adjusted between 104 and 148cm.

HAKEN: Das Gehäuse der Haken besteht aus einem Hightech-Polymer und der Verschluss aus Edelstahl. Der Haken ist um 360° drehbar und ermöglicht maximale Bewegungsfreiheit.

HEAVY DUTY HOOKS: The Shoulder Strap's hooks feature a high-tech polymer body and stainless steel locks. A 360° swivel mechanism guarantees a maximum degree of freedom.